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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 
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Vragen van het lid Dibi (GroenLinks) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over de wietpas in Maastricht (ingezonden 6 september 2012). 

Mededeling van minister Opstelten (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
26 september 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht dat de burgemeester van Maastricht af wil van de wietpas 
omdat drugshandelaren zich nu massaal op de straathandel storten?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat de wietpas mede tot gevolg heeft dat Nederlanders 
legaal cannabis in de coffeeshops kopen om die vervolgens illegaal op straat 
door te verkopen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat door deze verdere aanscherpingen de maatschappe-
lijke overlast alleen maar is toegenomen en de volksgezondheid door de 
illegale straathandel in het geding is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om onmiddellijk de recente aanscherpingen van het coffee-
shopbeleid, zoals de invoering van de wietpas, terug te draaien? Zo nee, 
waarom niet? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Dibi (GroenLinks) 
van uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over de wietpas in 
Maastricht (ingezonden 6 september 2012) niet binnen de gebruikelijke 
termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde 
informatie is ontvangen. Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te 
beantwoorden.

1 «Maastricht wil af van de wietpas», Spits 6 september 2012.
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